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Deventer, 10 september 2019 
 
 
Geacht college, 
 
Sinds 2011 beschikt Deventer over een speciaal voor de gemeente ontwikkelt verkeersinformatie-
systeem. Hiervoor zijn er destijds op enkele plaatsen verkeerscamera’s geplaatst. Door de 
verkeersmanager van Deventer worden de camera’s gebruikt om op afstand het verkeer te 
monitoren en indien nodig bij te sturen. Daarnaast zijn de beelden van de verkeerscamera’s live te 
bekijken en te bedienen via www.deventer.nl/webcams.  
Voor het installeren van camera’s op openbare plaatsen om de openbare orde te handhaven is de 
gemeente aan enkele voorwaarden gebonden, zoals het informeren over de aanwezigheid van 
camera’s bijvoorbeeld door middel van bordjes. Dit gebeurt echter niet met de verkeerscamera’s. 
 
Naar aanleiding van het bovenstaande heeft de GroenLinks fractie de volgende vragen: 

1. Onder welke wet- en regelgeving vallen deze verkeerscamera’s? 
2. Wat is de meerwaarde van dat via een openbare website de beelden van de 

verkeerscamera’s gezien en bediend kunnen worden door anderen dan het team 
verkeersmanagement? 

3. Is er ook een verkeersinformatiesysteem mogelijk zonder verkeerscamera’s, bijvoorbeeld 
een systeem met sensoren? 

4. Hoe vaak worden er beelden van de verkeerscamera’s via de openbare website 
www.deventer.nl/webcams bekeken? 

5. Er zijn ook camera’s die woonhuizen in beeld brengen, bijvoorbeeld Emmaplein. Zijn 
bewoners van de huizen die zichtbaar zijn op de beelden van de verschillende 
verkeerscamera’s voorafgaand aan plaatsing of enig moment daarna geïnformeerd over de 
plaatsing van deze camera’s? Zo niet, waarom niet? 

6. Het is mogelijk deze woonhuizen te blokkeren. Op verzoek is dit bijvoorbeeld al gedaan op de 
camera die staat op de kruising H100 Henri Dunantlaan - Brinkgreverweg. Is het college 
bereid om alle bewoners van de huizen die zichtbaar zijn op de beelden van de 
verkeerscamera’s (alsnog) te informeren over de aanwezigheid van de camera’s en de 
mogelijkheid om te verzoeken deze woonhuizen op de beelden te blokkeren? Zo niet, 
waarom niet? 

7. Tijdens de behandeling van de Voorjaarsnota op 3 juli 2019 noemde wethouder Verhaar in 
een debat over de motie Cameratoezicht en Afval dat we voordat we in de gemeente 
cameratoezicht inzetten eerst een fundamentele discussie over cameratoezicht in de 
openbare ruimte moeten voeren. Is het college bereid de verkeerscamera’s op zwart te 
zetten totdat we deze fundamentele discussie in de raad hebben gevoerd? Zo niet, waarom 
niet? 
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